
 

ГРОМАДСЬКА РАДА 

при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації 

02094 м. Київ, бул. Праці 1/1, тел..: (044) 573-20-94 

e-mail: gr_drda@ukr.net                                                 
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ПРОТОКОЛ № 15 

засідання Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації 

 

25 січня 2023 року 

15-00 м. Київ, бульвар Праці, 1/1,  

 каб. 317  
 

Загальна кількість членів Громадської ради при  Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації (далі  - Громадська рада) – 33 особи. 

Присутні: 19 членів Громадської ради (список додається). 

Запрошені:  

- Черевко Наталія Петрівна, начальник відділу з питань внутрішньої політики 

та зв’язків з громадськістю Дніпровської районної в місті Києві державної 

адміністрації;  

- Степурін Іван Миколайович, голова Комітету з питань культури, 

міжнародних зв'язків та туризму Громадської ради при виконавчому органі 

Київської міської ради (Київської міськоъ державної адміністрації); 

- Мерінова Оксана Володимирівна, начальник відділу культури Дніпровської 

районній в місті Києві державній адміністрації; 

- Абрашекова Оксана Анатоліївна, директор КП «Європейский культурний 

центр «Краків»; 

- Миронюк Юрій, начальник групи 112 бригади ТРО по роботі з ДФТГ; 

- Гусак Юрій Володимирович– командир ДФТГ «Лівий берег». 

 

Слухали: Голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який повідомив, що зареєстровано 19 

членів Громадської ради із 33. Таким чином, засідання Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації правомочне. 

 Павленко А.М. запропонував розпочати засідання Громадської ради. 

 

Вирішили: 
Відкрити засідання Громадської ради. 

 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

mailto:gr_drda@ukr.net


Слухали: Голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який запропонував наступний проект 

порядку денного: 

1. Про ДФТГ Дніпровського району міста Києва.  

2. Про ситуацію, що склалася навколо Європейського культурного центру 

«Краків»  

3. Обговорення пропозиції Експертної ради Міністерства культури та 

інформаційної політики України з питань подолання наслідків русифікації 

та тоталітаризму щодо перейменування назв бібліотек м. Києва, названих 

раніше на честь російських діячів 

4. Про План роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державної адміністрації на 2023 рік. 

5. Різне 

 

Вирішили: 

Затвердити запропонований порядок денний та регламент засідання Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації, а саме: 

 

1. Про ДФТГ Дніпровського району міста Києва.  

2. Про ситуацію, що склалася навколо Європейського культурного центру 

«Краків».  

3. Обговорення пропозиції Експертної ради Міністерства культури та 

інформаційної політики України з питань подолання наслідків русифікації 

та тоталітаризму щодо перейменування назв бібліотек м. Києва, названих 

раніше на честь російських діячів. 

4. Про План роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державної адміністрації на 2023 рік. 

5. Різне 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

По першому питанню порядку денного: 

«Про ДФТГ Дніпровського району міста Києва». 

Слухали:  

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який привітав присутніх та запропонував надати 

слово члену Громадської ради Азіркіну С.В., який наразі є представником 

командування сил ТРО м. Києва.  

- Азіркіна С.В. який повідомив, що згідно постанові Кабінету Міністрів України 

№1449 від 29.12.2021 «Про затвердження Положення про добровольчі 

формування територіальних громад» та Закон України «Про основи 

національного спротиву» неможливе фінансування та матеріальне 

забезпечення ДФТГ з бюджету в зв’язку з відсутністю юридичного статусу 

останніх. Робота з цього напрямку (визначення правового статусу ДФТГ) 

здійснюється у співпраці з народними депутатами України. 

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який запропонував командуванню ДФТГ «Лівий 

берег», що діє в Дніпровському районі м. Києва підготувати пропозиції до 

Громадської ради щодо проблемних питань діяльності ДФТГ для сприяння їх 

вирішення. 



 

Вирішили:  

1. Інформацію щодо діяльності ДФТГ  взяти до відома. 

2. Азіркіну С.В. підготувати разом з командуванням ДФТГ «Лівий берег» 

пропозиції до Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації щодо проблемних питань діяльності ДФТГ для 

сприяння їх вирішення. 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

Рішення прийнято. 

По другому питанню порядку денного: 

«Про ситуацію, що склалася навколо Європейського культурного центру «Краків»  

Слухали: 

- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який акцентував увагу присутніх на тому, що 

питання Європейського культурного центру «Краків», зокрема ремонту будівлі 

кінотеатру «Краків» знаходиться під постійним контролем Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації з 2019 року. Він 

попросив надати інформацію про ситуацію, що склалася навколо Європейського 

культурного центру «Краків» Абрашекову О. А., директора КП «Європейский 

культурний центр «Краків». 

- Абрашекову О.А. яка розповіла, що ремонт цієї споруди (кінотеатр «Київ») 

триває чотири роки. Будівля до сьогодні не здана в експлуатацію. Протікання даху 

будівлі продовжується. Також вона розповіла, що в неї була зустріч з Шуляком 

Миколою Васильовичем, першим заступником директора Департаменту культури 

КМДА з приводу вводу споруди в експлуатацію, який пообіцяв посприяти у 

вирішенні цього питання. 

- заступника голови Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Ковальчук І.М. Вона повідомила, що у 2020 року була 

утворена робоча групи по контролю за ремонтними роботами в будівлі кінотеатру 

«Краків», яка під час однієї з виїзних нарад у приміщенні кінотеатру «Краків» 

встановила протікання даху, який на той час вже був відремонтований. Тоді вода 

стікала до підвальних приміщень по новій вентиляційній системі, потрапляючи  

через вікно вентиляції на другий поверх. Робочою групою також було 

встановлено, що у балансоутримувача будівлі кінотеатру «Краків» КП 

«Київкінофільм» є побоювання відносно стану даху, тому вони відмовилися від 

встановлення там сонячних  батарей.  

         25 березня 2021 року у будівлі кінотеатру відбулася виїзна робоча нарада за 

участі представників Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації, депутатів Київради, Департаменту культури КМДА, 

представників КП «Київкінофільм». Під час наради було вирішено звернутися до 

Департаменту культури КМДА з проханням сприяти КП «Київкінофільм» в 

проведені фахової (будівельної) експертизи даху будівлі кінотеатру «Краків» та 

балок його перекриття. Експертиза була погоджена Департаментом культури 

КМДА, були виділені кошти на її проведення, але на момент цього засідання вона 

не була проведена, а, за наявною інформацією, протікання даху періодично 

відбувається й наразі.  

            Також, є інформація, що КП «Київкінофільм» готується до відкриття цього 

закладу без усунення проблем з протіканням даху та іржею несучих балок, на яких 



тримається дах. Немає ясності, яке ж комунальне підприємство буде 

використовувати будівлю кінотеатру «Краків» та для яких цілей. 

- Павленка А.М., який запропонував затвердити Звернення до Київської міської 

влади щодо вирішення проблемних питань діяльності КП «Європейський 

культурний центр «Краків», в якому визначити наступну позицію Громадської 

ради при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації щодо 

вирішення наступних питань: 

- провести будівельну експертизу даху кінотеатру «Краків»;  

- здійснити ремонт даху зазначеної будівлі; 

- прийняти будівлю кінотеатру «Краків» в експлуатацію; 

- передати будівлю кінотеатру «Краків» на баланс Комунального підприємства 

«Європейський культурний центр «Краків»; 

- затвердити концепцію діяльності Єропейського культурного центру «Краків»; 

- провести аудит використання бюджетних коштів, витрачених на ремонт будівлі 

кінотеатру «Краків». 

          Також, Павленко А.М. звернувся до Степуріна Івана Миколайовича, голови 

Комітету з питань культури, міжнародних зв’язків та туризму Громадської ради 

при виконавчому органі Київської міської ради (Київської міської державної 

адміністрації) винести зазначене питання на розгляд Громадської ради при КМДА 

оскільки воно стосується безпосередньо Київської міської влади, а саме 

Департаменту культури КМДА та КП «Київкінофільм». 

Вирішили: 

1. Звернутися до Київської міської військової адміністрації з наступними 

пропозиціями: 

1. Провести фахову (будівельну) експертизу даху та балок його перекриття 

будівлі кінотеатру «Краків». 

2. Здійснити введення в експлуатацію будівлю кінотеатру «Краків». 

3. Передати будівлю кінотеатру «Краків» за адресою: вул. Русанівська 

набережна, 12, на баланс КП «Європейський культурний центр «Краків», 

як і зазначено в статутних документах КП. 

4. Базіку О.М., Ковальчук І. М. разом з Абрашековою О.А. підготувати 

відповідний текст звернення до Київської міської військової 

адміністрації щодо вирішення проблемних питань діяльності КП 

«Європейський культурний центр «Краків». 

5. Звернутися до Громадської ради при Київській міській державній 

адміністрації з пропозицією розглянути зазначене питання на своєму 

черговому засіданні. 

  Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

  Рішення прийнято. 

По третьому питанню порядку денного: 

«Обговорення пропозиції Експертної ради Міністерства культури та 

інформаційної політики України з питань подолання наслідків русифікації та 

тоталітаризму щодо перейменування назв бібліотек м. Києва, названих раніше на 

честь російських діячів». 

Слухали:  
- голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Павленка А.М., який запропонував надав слово Меріновій Оксані 

Володимирівні, начальнику відділу культури Дніпровської районній в місті Києві 

державній адміністрації. 



- Мерінову О.В., яка повідомила, що з 18 публічних бібліотек Дніпровського 

району м. Києва 4 носять ім’я радянських діячів. На комісію з питань  

перейменувань Київради відділ культури Дніпровської районній в місті Києві 

державній адміністрації надав протоколи трудових колективів з пропозиціями 

змін назв цих бібліотек. Комісія погодила перейменування бібліотек 

Дніпровського району міста Києва трьох бібліотек. А саме: 

     Бібліотеку імені Костянтина Симонова перейменувати на «Бібліотеку на 

Воскресенці»; 

     Бібліотеку імені Володимира Маяковського перейменувати на «Бібліотеку на 

Русанівці»; 

     Бібліотеку імені Максима Горького перейменувати на бібліотеку імені Миколи 

Куліша. 

       Мерінова О.В. запросила  членів Громадської ради при Дніпровській районній 

в місті Києві державній адміністрації підтримати перейменування до участі у 

голосуванні з зазначеного питання за посиланням: 

http://dniprolib.com.ua/component/content/article/1646.html?fbclid=IwAR17LctTz_Q

z5VqjGLRCjAVH5cDD1NaNLjgDts_BjxvWfbRMjMhl16nmYg4. 

Вирішили:  

1. Підтримати пропозиції трудових колективів бібліотек щодо їх 

перейменування. 

2. Членам Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації взяти участь у зазначеному голосуванні. 

 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

     Рішення прийнято. 

По четвертому питанню Порядку денного: 

«Про План роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державної адміністрації на 2023 рік». 

Слухали: голову Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Павленка А.М., який нагадав членам Громадської ради, 

що згідно Положення про Громадську раду в першому кварталі Громадська рада 

зобов’язана заслухати звіт про виконання Плану роботи Громадської ради за 

минулий рік та затвердити План роботи на 2023 рік. Він запропонував доручити 

секретарю Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві державній 

адміністрації Шишацькому Д.А. підготувати на наступне засідання Громадської 

ради зазначені документи для їх розгляду та затвердження. 

Вирішили: 

1. Секретарю Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації Шишацькому Д.А. підготувати на наступне засідання 

Громадської ради Звіт про виконання Плану роботи Громадської ради при 

Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації 2022 року та 

проект Плану роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації на 2023 рік для їх розгляду та затвердження. 

2. Заступникам голови Громадської ради при Дніпровській районній в місті 

Києві державній адміністрації та головам комітетів в тижневий термін надати 

до Секретаріату Громадської ради свої пропозиції до Звіту про виконання 

Плану роботи Громадської ради при Дніпровській районній в місті Києві 

державній адміністрації за 2022 рік та проекту Плану роботи Громадської ради 

при Дніпровській районній в місті Києві державній адміністрації на 2023 рік. 

http://dniprolib.com.ua/component/content/article/1646.html?fbclid=IwAR17LctTz_Qz5VqjGLRCjAVH5cDD1NaNLjgDts_BjxvWfbRMjMhl16nmYg4
http://dniprolib.com.ua/component/content/article/1646.html?fbclid=IwAR17LctTz_Qz5VqjGLRCjAVH5cDD1NaNLjgDts_BjxvWfbRMjMhl16nmYg4


3. Контроль за виконанням цього рішення покласти на Павленка А.М. 

Голосували: «за» - 19, «проти» - 0, «утримались» - 0. 

  Рішення прийнято. 

 

Голова Громадської ради                                      Павленко А.М. 

Секретар Громадської ради                                  Шишацький Д.А. 


